
BR. 0002.12.2015 
Protokół  Nr XII/15 

z 12 sesji Rady Miejskiej w Sobótce w dniu 2 października 2015r. 
 
               Na podstawie art. 20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2015 r. 
 poz. 1515) 12 sesję Rady Miejskiej w Sobótce otworzył Przewodniczący Rady Andrzej 
Rakowski. 
W sesji na 15 radnych uczestniczyło 14-u. Radny nieobecny – Andrzej Kociński. 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 
- Burmistrz MiG – Stanisław Dobrowolski, 
- Skarbnik Miasta i Gminy – Eugenia Pawłowska, 
- Sekretarz Miasta i Gminy – Violetta Gaworczyk, 
- kierownicy referatów UMiG, 
- dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy, 
- przedstawiciele samorządów miejskich i wiejskich oraz zaproszeni goście. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Rakowski powitał radnych, sołtysów, 
przewodniczących zarządów osiedlowych, pracowników UMiG oraz przybyłego na sesję 
gościa Panią Poseł Ewę Wolak. Następnie przedstawiał  porządek obrad sesji, który 
przedstawiał się następująco: 
 
1. Interpelacje i zapytania. 
2. Zatwierdzenie protokołu z sesji z dnia 11 września 2015r. 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza MiG Sobótka w okresie od 10 sierpnia do  

11 września 2015r. 
4. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 

2015-2020. 
5. Uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Sobótka na 2015 rok. 
6. Uchwała w sprawie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty od opłaty za 

przekształcenie użytkowania wieczystego. 
7. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy (Sulistrowiczki dz. nr 927). 
8. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy (Sulistrowice dz. nr 247/9, 247/13). 
9. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy (Sulistrowice dz. nr 524). 
10. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy (Rogów Sobócki dz. nr 402/14, 402/11, 402/13, 

402/10). 
11. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w obrębie wsi Siedlakowice. 
12. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Sobótka. 
13. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu 

przyznawania oraz rodzajów i wysokości nagród sportowych i wyróżnień za osiągnięte 
wyniki sportowe.  

14. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Regulaminu placów zabaw w Gminie Sobótka. 
15. Wolne wnioski i komunikaty.                                                                    

 

Ad. 1  

Pan Artur Marchlewski Przewodniczący Zarządu Osiedlowego Nr 1 poruszył problem 
tablic informacyjnych. Dodał, że zbliżają się wybory i informacje są wzajemnie zaklejanie  
i zrywane. Poinformował, że wzorem innych miast np. Cieplic powinniśmy unormować tą 
sytuację określając kto może wieszać te informacje oraz ustalając za to opłatę. Zaznaczył, że 



w chwili obecnej tablice wyglądają tak, jakby nie miały swojego gospodarza. Dodał, że na 
tablicach powinien znajdować się zakaz umieszczania informacji i ulotek przez inne osoby. 
Podkreślił, że jeżeli ktoś się do tego nie zastosuje to bardzo łatwo będzie znaleźć taką osobę, 
ponieważ każde ogłoszenia zawiera dane kontaktowe.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Rakowski powiedział, że Pani Ewa Wolak 
prosiła go o przekazanie informacji, że po sesji zaprasza chętne osoby na spotkanie do 
Restauracji „Pod Jeleniem”.  

Pani Ewa Wolak powiedziała, że jest posłanką 3 kadencji, a w sejmie zajmuje się głównie 
edukacją, nauką i młodzieżą oraz ochroną środowiska. Dodała, że bardzo bliska jest jej 
również sprawa rozwoju ruchu rowerowego w Polsce. Powiedziała, że Sobótka to bardzo 
piękne miasto i z dzieciństwa pamięta czasy, gdy jeździło się tylko do Sobótki. Zaznaczyła, że 
wielu mieszkańców Wrocławia bardzo często mówi do niej, że warto byłoby uruchomić 
sprawniejszą komunikację pomiędzy Wrocławiem, a Sobótką (drogową, rowerową  
i kolejową). Powiedziała, że zajmowała się tym tematem nie tylko na komisji sejmowej, 
ponieważ jest przewodniczącą Dolnośląskiej Grupie Parlamentarzystów, gdzie rozmawiają 
przede wszystkim o kolei. Dodała, że wie iż temat kolei nurtuje bardzo mieszkańców Sobótki 
i jej asystent jest już na etapie rozpracowywania tego tematu. Powiedziała, że we wspólnym 
działaniu można osiągnąć bardzo dużo i nie jest to tylko jej hasło wyborcze. Poinformowała, 
że sejm kończy swoją kadencję 24 listopada 2015r., a więc jest jeszcze dużo czasu i gdyby 
gmina potrzebowała jakiejkolwiek pomocy to można jeszcze wiele zdziałać. Dodała, że są 
środki finansowe z różnych źródeł (drogi w ramach „schetynówek”, rewitalizacja z PROWu). 
Powiedziała, że wie z dokumentów, że w Gminie Sobótka będzie budowany basen  
z programu „Delfinek”. 

Radny Krzysztof Krzeszowski podkreślił, że absolutnie nie ma takiej decyzji.  

Pani Ewa Wolak powiedziała, że zawsze takie środki można pozyskać. Zaznaczyła, że jest 
do dyspozycji, gdyby potrzebna była jej pomoc w tym zakresie. Powiedziała, że deklaruje 
również swoją pomoc, gdyby gmina chciała pozyskać środki z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska  Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 
Dodała, że zaprosiła Panią Prezes Małgorzatę Skucha na 21 października 2015r. i po 
uzgodnieniu z Burmistrzem i Przewodniczącym Rady będzie organizowała spotkanie na 
którym Pani Prezes powie skąd i na co można pozyskać pieniądze dla gmin i indywidualnych 
mieszkańców. Zachęciła do współpracy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Rakowski powiedział, że Pani Poseł zaprasza na 
spotkanie po sesji, aby nikt nie odebrał tego jako prowadzoną kampanię.  

Radny Witold Nazimek powiedział, że Gmina Sobótka znajduje się w Natura 2000 i była 
mowa, że w związku z tym będą jakieś priorytety, a jak na razie mamy jedynie utrudnienia. 
Dodał, że mamy zalew w Sulistrowiczkach i od około 3 lat borykamy się z problemem 
remontu na który samej gminy nie stać. Podkreślił, że ubiegano się o pomoc w różnych 
źródłach, ale jej nie otrzymano. Zaznaczył, że jesteśmy jedną z niewielu gmin w Polsce, która 
jest właścicielem zalewu. Zapytał, czy jest szansa na jakąkolwiek pomoc, a jeżeli tak to  
w jakim zakresie? Zapytał, czy jest szansa, aby Urząd Melioracji przejął od gminy ten zalew? 

Pani Ewa Wolak powiedziała, że odpowiedź na to pytanie nie jest prosta, ale na pewno 
można poczynić starania, aby Zarząd Gospodarki Wodnej przejął zalew. Zadeklarowała swoją 
pomoc. Poinformowała, że 6 października 2015r. przyjeżdża Minister Środowiska 
Podsekretarz Stanu Marcin Korolec i organizuje z nim spotkanie (Pawłowice Zamek we 
Wrocławiu godz. 10:00). Zaznaczyła, że dyskusja będzie dotyczyła jakości powietrza, ale  
w czasie przerw można załatwić wiele spraw dlatego serdecznie zaprasza.  

Radny Edward Żaba złożył wniosek o wystosowanie pisma do Zakładu Energetycznego  
w sprawie wyremontowania transformatora w Rękowie. Dodał, że w chwili obecnej jest on 
modernizowany, ale jest bardzo obskurny i niezbędne są prace budowlane (tynki, dach). 
Zaznaczył, że z tego co mu wiadomo, ekipa która aktualnie wykonuje prace nie ma  



w zakresie remontu budowlanego.  

Radna Lidia Sączawa powiedziała, że w Świątnikach jest identyczna sytuacja.  

Radna Ewa Białobrzeska powiedziała, że chciała poruszyć sprawę byłego dworca PKP oraz 
parku obok dworca. Dodała, że są tam pomniki przyrody, a wokół nich rosną takie chaszcze, 
że ludzie boją się przechodzić. Powiedziała, że ze strony mieszkańców padła propozycja, aby 
na słupach, które obecnie są dołożyć drugie ramię w kierunku parku, aby go doświetlić. 
Poprosiła, aby wezwać PKP do uporządkowania terenu. Powiedziała, że martwi ją również 
przystanek PKS i budynek, który jest zdewastowany dlatego chciałaby, aby ktoś się tym zajął. 
Dodała, że jest to miejsce, które rzuca się na pierwszy rzut oka turystom nas odwiedzającym, 
a to nie świadczy o nas dobrze. Zaznaczyła, że nie wie, kto jest właścicielem tego budynku, 
ale tak dalej być nie może. 

Radna Lidia Sączawa odnosząc się do programu rewitalizacji powiedziała, że była 
przekonana, że rewitalizacją zostanie objęty również park i pałac w Świątnikach. Zaznaczyła, 
że jest to miejsce, które służy nie tylko mieszkańcom, ale dzieciom z 9 miejscowości. 
Zaznaczyła, że w parku wszystkie pomniki przyrody praktycznie umierają jeden po drugim, 
ponieważ nikt o nie nie dba. Poinformowała, że Pani Dyrektor ma związane ręce ponieważ 
gdy tylko zaczyna coś robić zaraz pojawia się ktoś z Parków Krajobrazowych, albo 
konserwator zabytków i na wszystko mówi „nie”. Podkreśliła, że jeżeli robimy rewitalizację, 
to powinniśmy ją zrobić tak, aby wsie również z niej skorzystały.  

Pan Andrzej Szawan poinformował, że w ubiegłym tygodniu odbyło się spotkanie  
z udziałem Burmistrza i szefów Tauronu na którym zadeklarowano wykonanie wielu 
inwestycji na terenie Gminy Sobótka. Odnosząc się do wypowiedzi Radnej Ewy 
Białobrzeskiej powiedział, że prowadzone są rozmowy z Parkami Krajobrazowymi (do 
przystanku przylega skwer Parków Krajobrazowych). Zaznaczył, że chcieliby bardzo szeroko 
współpracować z Parkami i Nadleśnictwem i być może stworzyć tam w przyszłości centrum 
informacji turystycznej. Dodał, że nie chcą przedstawiać jeszcze pełnej koncepcji, ale na 
dzień dzisiejszy chcieliby, aby nasz zakład doprowadził tam media. Powiedział, że na 
kolejnym spotkaniu będą szerzej poruszać tą sprawę. 

Radna Ewa Białobrzeska powiedziała, że warto byłoby zabezpieczyć chociaż okna. 
  

Ad. 2  

Uwag do protokołu z sesji nie wniesiono i Rada w głosowaniu jednomyślnym (14 głosów 
„za”) zatwierdziła protokół z sesji z dnia 11 września 2015 r.  
 
Ad. 3 
Brak uwag. 
 
Ad. 4 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 
2015-2020 wraz z uzasadnieniem do uchwały przedstawiła Pani Eugenia Pawłowska 
Skarbnik MiG. Dodała, że uchwała ta łączy się z uchwałą w sprawie zmiany budżetu  
i zmniejszeniu ulegają dochody z tytułu sprzedaży mienia komunalnego (o 1.100.000 zł,) 
ponieważ do półrocza nie zawarto ani jednej transakcji. Zaznaczyła, że możemy sobie na to 
pozwolić, ponieważ niedobór uzupełni druga rata pożyczki Funduszu Ochrony Środowiska, 
którą otrzymaliśmy w tym roku, a nie planowaliśmy tego (umowa została zawarta w roku 
ubiegłym). Podkreśliła, że pożyczka została przeznaczona na finansowanie zadania 
inwestycyjnego „Budowa kanalizacji Świątniki – Przezdrowice” , a nie na wydatki bieżące. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 1 
 



Uchwała Nr XII/75/15 w załączeniu 
 
Ad. 5 
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sobótka na rok 2015 wraz  
z uzasadnieniem do uchwały przedstawiła Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 1 
 
Uchwała Nr XII/76/15 w załączeniu 
 
Ad. 6 
Projekt uchwały w sprawie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty od opłaty za 
przekształcenie użytkowania wieczystego przedstawiła Pani Aleksandra Bąkowska. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 1 
 
Uchwała Nr XII/77/15 w załączeniu 
 
Ad. 7 
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy Sulistrowicka ulicy na terenie obrębu 
Sulistrowiczki (część dz. nr 927) przedstawiła Pani Aleksandra Bąkowska. 
Pan Marek Juraszek Sołtys miejscowości Sulistrowiczki zapytał do kogo należy ta 
działka? 
Pani Aleksandra Bąkowska odpowiedziała, że do Lasów Państwowych. 
Pan Marek Juraszek Sołtys miejscowości Sulistrowiczki powiedział, że cały czas była 
mowa, że to droga powiatowa. 
Pani Aleksandra Bąkowska odpowiedziała, że należy na pewno do Lasów Państwowych i to 
one wnioskowały do gminy o nadanie nazwy tej ulicy. 
 
Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 
 
Uchwała Nr XII/78/15 w załączeniu 
 
Ad. 8 
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy Borówkowa ulicy na terenie obrębu Sulistrowice 
(dz. nr 247/9, 247/13) przedstawiła Pani Aleksandra Bąkowska. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 1 
 
Uchwała Nr XII/79/15 w załączeniu 
 
Ad. 9 
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy Jeżynowa ulicy na terenie obrębu Sulistrowice  
(dz. nr 524) przedstawiła Pani Aleksandra Bąkowska. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 1 
 
Uchwała Nr XII/80/15 w załączeniu 
 



Ad. 10 
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy Szczęśliwa ulicy na terenie obrębu Rogów 
Sobócki (dz. nr 402/14, 402/11, 402/13, 402/10) przedstawiła Pani Aleksandra Bąkowska. 
Radna Leokadia Andrzejewska za względu an nieczytelny załącznik graficzny zapytała, czy 
jest to ulica przy działkach gminnych za szkołą? 
Pani Aleksandra Bąkowska odpowiedziała, że tak. 
 
Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 1 
 
Uchwała Nr XII/81/15 w załączeniu 
 
Ad. 11 
Pani Monika Liberska poinformowała, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w obrębie wsi 
Siedlakowice będzie prezentował Pan Grzegorz Kosturek ze Studia Projektowego Region. 
Pan Grzegorz Kosturek poinformował, że zmianą planu został objęty niewielki obszar  
o powierzchni 2,38 ha (teren na pograniczu gminy). Dodał, że Przedsiębiorca ma już w tej 
chwili funkcjonującą tam kopalnię i planuje się jej rozszerzenie w kierunku południowym. 
Zaznaczył, że transport wydobytej kopaliny będzie odbywał się w taki sposób jak obecnie 
(przedsiębiorca dostosował dawną drogę transportu rolnego, poza drogami publicznymi). 
Podkreślił, że ta część złoża jest perspektywiczna, ponieważ na chwilę obecną nie jest objęta 
koncesją na wydobywanie kopaliny. Poinformował, że po zakończeniu działalności górniczej 
wyrobisko zostanie zrekultywowane. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 1 
 
Uchwała Nr XII/82/15 w załączeniu 
 
Ad. 12 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Sobótka wraz z uzasadnieniem do uchwały 
przedstawiła Pani Monika Liberska. Zaznaczyła, że wkraczamy w obszar lasu, a to wymaga 
zgody Ministra Środowiska i taka procedura zostanie przeprowadzona. Podkreśliła, że na tym 
terenie, który byłby terenem usługowym planuje się przeznaczenie terenu na usługi z zakresu 
kultury (najprawdopodobniej w przyszłości powstanie tam muzeum).  
Radna Leokadia Andrzejewska zapytała, czy najpierw nie powinno być zgody na zmianę 
uchwały, a dopiero później uchwała? 
Pani Monika Liberska odpowiedziała, że do Marszałka wpłynie wniosek, który musi 
zawierać uchwałę pokazującą, że Rada w ogóle tego chce. 
Radny Tomasz Furyk zapytał, czy to gmina planuje to muzeum w przyszłości? 
Pani Monika Liberska odpowiedziała, że ustalenia planu nie mówią, kto to będzie 
realizował. 
 
Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 1 
 
Uchwała Nr XII/83/15 w załączeniu 
 
Ad. 13 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu 
przyznawania oraz rodzajów i wysokości nagród sportowych i wyróżnień za osiągnięte 
wyniki sportowe przedstawiła Pani Monika Marciszyn.  



Radny Edward Żaba zapytał, czy mówiąc o mieszkańcu gminy mamy na myśli 
zamieszkanie, czy zameldowanie? 
Pani Violetta Gaworczyk Sekretarz MiG wyjaśniła, że w chwili obecnej nie posługujemy 
się już zameldowaniem tylko zamieszkaniem, a to wcale nie musi być jednoznaczne.  
 
Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 1 
 
Uchwała Nr XII/84/15 w załączeniu 
 
Ad. 14 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu placów zabaw w Gminie Sobótka 
przedstawiła Pani Ewa Pigóra. 
Radny Zbigniew Goldwasser zapytał, czy punkt dotyczący powierzenia realizacji tej 
uchwały Burmistrzowi MiG dotyczy wywieszenia regulaminu na wszystkich naszych placach 
zabaw również w sołectwach? 
Pani Ewa Pigóra odpowiedziała, że tak. 
 
Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 1 
 
Uchwała Nr XII/85/15 w załączeniu 
 
 
Ad. 15 
Pan Artur Marchlewski Przewodniczący Zarządu Osiedlowego Nr 1 poruszając temat 
placu zabaw koło PoloMarketu powiedział, że trzeba go jak najszybciej zamknąć, albo 
odbudować, bo to gmina ponosi odpowiedzialność za bezpieczeństwo na nim. Dodał, że nie 
rozumie dlaczego policja nie może się uporać z osobami, które spożywają tam alkohol.  
Radny Rafał Kotwica powiedział, że może mieszkańcy Sobótki nie zasługują na place 
zabaw i należy inwestować na wsiach. 
Radny Mirosław Lech odpowiedział, że w ubiegłej kadencji razem z radnym Jackiem 
Ostrowskim robili objazd wszystkich placów zabaw na wsiach i 9 z 12 placów było pełne 
butelek po piwie i wódce, więc sytuację można odwrócić. Dodał, że w Internecie można 
zapoznać się ze zdjęciami sporządzonymi podczas tej wizji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Rakowski powiedział, że o place zabaw na 
wsiach dbają sołtysi i mieszkańcy, a w mieście Hadlux, który bierze za to pieniądze.  
Radny Tomasz Furyk zapytał, kto odpowiada za stan techniczny urządzeń na placach 
zabaw? 
Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Rakowski powiedział, że jeżeli chodzi o wsie to 
sołtysi zgłaszają do urzędu wszelkie informacje na temat stanu urządzeń na placach zabaw. 
Pan Grzegorz Białczak powiedział, że za stan techniczny odpowiada ZUK Hadlux. 
Odnosząc się do sprawy placu zabaw koło PoloMarketu powiedział, że cały czas jest 
naprawiany i cały czas są z nim problemy, pomimo tego, że znajduje się w bliskim 
sąsiedztwie Komisariatu Policji.  
Pani Sylwia Niedźwiedź Sołtys miejscowości Strachów powiedziała, że na dzisiejszej sesji 
został uchwalony regulamin placów zabaw, a sołtysi nawet go nie otrzymali. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Rakowski odpowiedział, że sołtysi otrzymają 
regulamin po jego uchwaleniu. 
Radna Lidia Sączawa powiedziała, że rozmawiała z wieloma mieszkańcami Świątnik, 
którzy  w ramach programu zostali podłączeni do kanalizacji i w ich imieniu chciałaby 
przekazać podziękowania dla firmy za solidne wykonanie prac na ich terenie.  
Pan Antonii Longier Sołtys miejscowości Strzegomiany powiedział, że w jego 
miejscowości jest plac zabaw wykonany ze środków unijnych pod nadzorem OSiRu. 



Poinformował, że w maju wystosował pismo, że belki już gniją i do tej pory nie otrzymał 
odpowiedzi, ani nic nie zostało zrobione. Dodał, że nie wiadomo kto za to odpowiada i do 
kogo się zwrócić. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Rakowski powiedział, że nie jest pracownikiem 
urzędu dlatego prosił, aby zgłaszać takie sprawy do pracownika urzędu wyznaczonego do 
kontaktu z sołtysami. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował za uczestnictwo  
i zamknął 12 sesję Rady Miejskiej w Sobótce. 
Sesja trwała w godz. 10:00 do  11:05 
 
 
 
Protokołowała 
Agata Rekść 


